
 

 

Hej, 
Jag heter Berith Juvonen och är er nya koordinator för Nätverket Renare Mark sedan januari. Det är 
med stor glädje, iver och nyfikenhet som jag tar stafettpinnen efter Maria Sundesten. Hon har gjort 
ett jättejobb under två år som koordinator! Jag är miljökonsult på Tyréns i Skellefteå och arbetar till 
vardags med olika slags utredningar som exempelvis tillståndsansökningar och 
miljökonsekvensbeskrivningar. Jag har gjort en del utredningar som gäller förorenad mark och 
förorenade byggnader och 2005 var jag engagerad i ett Hållbar Saneringsprojekt som finansierades 
av Naturvårdsverket och Tyréns och som utmynnande i rapporten Åtgärdslösningar – erfarenheter 
och tillgängliga metoder. Under det arbetet tog jag ett mycket stort antal kontakter med 
marksaneringsfolk ute i landet; myndigheter, entreprenörer och konsulter. En del av er kanske 
känner igen mitt namn därför.  
         Jag ska inte bli långrandig utan avsluta med några rader om mig själv: Jag fyller 37 år i mars 
och känner mig ibland ganska ung och ibland gammal och grå – jag är i mittenland! Har ett förflutet 
som fotbolls- och innebandymålvakt, men nu är det döttrarnas matcher jag följer och själv 
motionerar jag med någon promenad då och då. Har två tonåriga döttrar, 14 och 12 år gamla och en 
liten son på snart 1,5 år. Jag bor med min fru och mina barn i en villa ganska centralt i Skellefteå 
och trivs alldeles utmärkt!  
        Jag hoppas ni kommer att trivas med mig och att ni översvämmar mig med åsikter och tankar 
om NRM; hur det har varit och hur ni tycker att det ska bli. Kom ihåg att Nätverket ska vara 
levande! Välkomna till mig!     


